
Generalforsamling 29-01-2024
Der er 48 stemmeberettigede medlemmer på generalforsamlingen.
Simpelt flertal: 25 stemmer
⅔ flertal: 32 stemmer
Dagsorden:

1. Valg af ordstyrer
Arne Schmidt er valgt.

2. Formandens beretning.
Henriette fremlægger som fungerende formand. Denne vil også kunne findes på
hjemmesiden. Generalforsamlingen har godkendt beretningen.

3. Regnskab ved kassereren.
Regnskabet forefindes på hjemmesiden.
Der blev stillet spørgsmål til, om der var budgetteret med, at Kim Tobiasen skal have
betaling for hans hjælp. Holstebro Kommune har vist villighed til at finde nogle midler
til hjælp til dette.
Generalforsamlingen har godkendt regnskabet.

4. Behandling af indkomne forslag
a. Ændringer i vedtægter skal vedtages med ⅔ flertal.
b. Forslaget om tilføjelsen til §2 er vedtaget med 36 stemmer for.
c. Forslaget om tilføjelsen til §4 er faldet da der ikke blev opnået ⅔ flertal.
d. Forslaget til §6 blev vedtaget i 2023 og behandles derfor ikke på denne

generalforsamling.
e. Forslaget til §6a er trukket tilbage af forslagsstiller (Inge Kviesgaard)
f. Forslaget til §9 er faldet da der ikke blev opnået ⅔ flertal.
g. Forslaget til tilføjelsen til §13 er enstemmigt vedtaget.
h. Forslag til VE-Udvalg / forening: Et udvalg kan ikke have eget CVR nummer.

Forslagsstillerne understreger at det skal være et udvalg, så hvis de ikke kan
få et CVR nummer ikke, er det der skal nedlægge forslaget. Men der skal
stadig være separat konto til VE-midler.
Forslaget er enstemmigt vedtaget.
Det er vedtaget, at forslagsstillerne starter udvalget op og får det skubbet i
gang.
De eksisterende VE gruppe inkluderes i det nye udvalg.

5. Valg til bestyrelse på valg er Henriette, Torben og Susanne (Henriette og Torben
modtager genvalg).

a. Henriette er genvalgt.
b. Torben er genvalgt.
c. Ida Hesel er valgt ind.

6. Valg af suppleanter
a. Line er genvalgt og bliver 1. suppleant
b. Arne Madsen er valgt ind og bliver 2. suppleant.

7. Valg af revisor på valg Lars Kristensen
a. Lars er genvalgt

8. Eventuelt
a. Jan skal til møde med Lars Møller inde ved Holstebro Kommune vedrørende

midler til VE-konsulent. Lilly Okkerstrøm og Arne Schmidt har meldt sig.
b. TallyKey status: Der afventes internet..Det forventes at virke inden for en

måneds tid.



c. Niels-Bjørn efterlyser stadig strøm i værtøjsskuret.
d. Flagalléen er ved er at være noget medtaget af råd og skal repareres.

Fiberfolkene har fjernet flere huller til flagstængerne.
e. Folk er glade for flagalléen, men savner en gang imellem information om

hvem man flager for. Hvis webmaster informeres og folk gerne vil, kan det
sagtens komme på hjemmesiden og Facebook


